

Lika destination

- *Smart sustainable destination*

Područje destinacije Lika obuhvaća najveći dio Ličko-senjske županije te dijelove Karlovačke i Zadarske županije i predstavlja idealan prometni spoj sjevera i juga Hrvatske. U neposrednoj blizini na svega jedan do dva sata vožnje automobilom nalaze se čak tri zračne luke (Zagreb, Zadar, Rijeka) te morske luke Zadar, Split i Rijeka. Glavna cestovna veza sjevera i juga Hrvatske, autocesta A1, prolazi upravo kroz Lika destinaciju.

Čarobna ljepota spoja mediterana i kontinenta privlači najveće svjetske proizvođače marketinških kampanja te posjetitelji destinacije često mogu svjedočiti kadrovima snimanja poznatih automobilskih marki poput Mercedesa, Porschea i BMW-a.

Gotovo 60% površine Lika destinacije nalazi se u europskoj ekološkoj mreži NATURA 2000 te jedan od deset najljepših nacionalnih parkova u svijetu, Nacionalni park Plitvička jezera. Uz to, u destinaciji se nalaze i Nacionalni park Sjeverni Velebit, Nacionalni park Paklenica, Park prirode Velebit sa svojom predivnom uvalom Zavrtnica i Cerovačkim špiljama, na svijetu jedini pećinski park Grabovača, Baraćeve špilje, Hrvatski centar za autohtone vrste riba i rakova krških voda te niz prirodnih fenomena jedinstvenih u svijetu.

Lika destinacija domovina je jednog od najvećeg izumitelja svih vremena Nikole Tesle te se u njegovom rodnom selu Smiljan nalazi Memorijalni centar Nikola Tesla „Smiljan“.

Zahvaljujući bogatstvu pitke vode, zdravoj klimi i čistoj prirodi, Lika destinacija nudi jedinstvenu gastronomsku ponudu koja nosi certifikat Lika Quality.

Nevjerojatna prirodna ljepota, bogato kulturno i povijesno nasljeđe i neponovljiva gastronomska ponuda, razlog su što 10% svih turista koji dođu u Hrvatsku, upravo posjete Lika destinaciju.

Posjetiti destinaciju Lika doista je nezaboravan osjećaj, a uz zajedničku promotivnu ulaznicu destinacija je još dostupnija.

Naš moto je održivi razvoj.

Lika destinacija

Smart sustainable destination

Upoznajte destinaciju zaštićenih prirodnih područja na:

<http://www.lika-destination.hr/zasticena-prirodna-podrucja/>

Lika destination

- *Smart sustainable destination*

The area of the Lika Destination encompasses most of the Lika-Senj County, and parts of Karlovac and Zadar counties, and as such it represents an ideal traffic meeting point for the north and south of Croatia. There are three airports (Zagreb, Zadar, Rijeka) at one or two hours' distance by car, as well as the seaports Zadar, Split and Rijeka. The main road which connects the north and the south of Croatia, the A1 highway, goes through our destination.

The magical beauty of the combination of the Mediterranean and the continent attracts the greatest world producers of marketing campaigns, so the visitors of the destination can often witness film frames from the commercial shootings for renowned automobile brands, such as Mercedes, Porsche and BMW.

Almost 60% of Lika Destination's surface is included in the European ecological network NATURA 2000, and it is home to Plitvice Lakes National Park, one of the ten most beautiful national parks in the world. The destination also includes Northern Velebit National Park, Paklenica National Park, Nature Park Velebit with its wonderful Zavratinica Bay and Cerovac Caves, Grabovača Cave Park which is the only cave park in the world, Barać Caves, Croatian center for indigenous karst water fish and crab varieties and an array of natural phenomena which are unique and nowhere else to be found in the world.

Lika Destination is also where one of the greatest inventors of all time Nikola Tesla was born and raised, and you can find the „Nikola Tesla“ Memorial Center in Smiljan, his home village.

Thanks to an abundance of drinking water, healthy climate and pure nature, Lika Destination offers a unique gastronomical variety of products which carry the Lika Quality certificate.

The incredible nature beauty, rich cultural and historical heritage and unique gastronomy are the reason why 10% of all the tourists who come to Croatia visit exactly our Lika Destination.

A visit to Lika Destination is a truly unforgettable feeling, and with the shared promotional ticket, the Destination is even more accessible.

Our motto is sustainable development.

Lika Destination

Smart sustainable destination

Get to know the destination of protected areas of nature at:

<http://www.lika-destination.hr/zasticena-prirodna-podrucja/>

Lika Destination

- Smart Sustainable Destination

Das Gebiet der Lika Destination umfasst den größten Teil der Lika-SenjGespanschaft sowie Teile der Gespanschaften Karlovac und Zadar und ist somit ein idealer Treffpunkt für Verkehr des Norden und Süden Kroatiens. Es gibt drei Flughäfen (Zagreb, Zadar, Rijeka) in einer oder zwei Autostunden Entfernung sowie die Seehäfen Zadar, Split und Rijeka. Die wichtigste Autobahn, die den Norden und den Süden Kroatiens verbindet, die Autobahn A1, führt durch unser Ziel.

Die magische Schönheit der Kombination aus Mediterran und Kontinent zieht die weltweit größten Produzenten von Marketingkampagnen an, so dass die Besucher der Destination häufig Filmaufnahmen von kommerziellen Shootings für bekannte Automarken wie Mercedes, Porsche und BMW sehen können.

Nahezu 60% der Fläche von Lika Destination ist im europäischen ökologischen Netzwerk NATURA 2000 enthalten. Hier befindet sich der Nationalpark Plitvicer Seen, einer der zehn schönsten Nationalparks der Welt. In der Destination befinden sich auch ist auch der Nationalpark Nördlicher Velebit, der Nationalpark Paklenica, der Naturpark Velebit mit seiner wunderschönen Bucht Zavratica und den Cerovac Höhlen, der Grabovača-Höhlenpark, der einzige Höhlenpark der Welt, Barać-Höhlen, Kroatisches Zentrum für einheimische Karstwasserfische und Krabbenarten und eine Reihe natürlicher Phänomene, die einzigartig und nirgendwo sonst auf der Welt zu finden sind.

Lika Destination ist auch der Ort, an dem einer der größten Erfinder aller Zeiten, Nikola Tesla, geboren wurde und aufgewachsen ist. Das Memorialzentrum „Nikola Tesla“ befindet sich in seinem Heimatdorf Smiljan.

Dank reichlich Trinkwasser, gesundem Klima und purer Natur bietet Lika Destination eine einzigartige gastronomische Vielfalt an Produkten, die das Lika-Qualitätszertifikat tragen.

Die unglaubliche Schönheit der Natur, das reiche kulturelle und historische Erbe und die einzigartige Gastronomie sind der Grund dafür, dass 10% aller Touristen, die nach Kroatien kommen, genau unsere Lika Destination besuchen.

Ein Besuch bei Lika Destination ist ein wahrhaft unvergessliches Gefühl, und mit der gemeinsamen Promotionskarte ist die Destination noch zugänglicher.

Unser Motto lautet nachhaltige Entwicklung.

Lika Destination

Smart sustainable Destination

Lernen Sie die Destination von Naturschutzgebieten kennen:

<http://www.lika-destination.hr/zasticena-prirodna-podrucja/>